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محمدرضامهدوی
کارشناس فوتبال

پرسپولیس در حاشیه جلسه  فوتبال  تیم  پیشکسوت 
پیشکسوتان این باشگاه با مدیرعامل سرخ ها اظهارکرد: این 
جلسه محبتی بود که »درویش« انجام داد و با توجه به اینکه 
حاج  رحیم پور هم به ایران آمد، جلسه ای با پیشکسوتان باشگاه 
گذاشتند. ما همدیگر را ملاقات کردیم و خوشحال شدیم و 
جلسه ای دوستانه بود. محمد مایلی کهن، در خصوص تیم ملی 
گفت: اگر تیم ملی در بازی های دوستانه نبازد، کجا ببازد؟ 
فرانسه مگر قهرمان جام جهانی نشد. این تیم الان در رده آخر 

گروهش در لیگ ملت های اروپا قرار دارد. تیم ملی همیشه نباید 
ببرد. در دوره های قبلی مگر با برزیل بازی می کردیم؟ قبلا هم با 
اکوادور بازی می کردیم. وی ادامه داد: می توانم بپرسم کی روش 
بعداز اینکه از ایران رفت، کجا مربیگری کرد؟ او از کلمبیا اخراج 
شد و بیشترین گل خورده تاریخ کلمبیا را ثبت کرد. با مصر هم 
نتوانست به جام جهانی صعود کند و نتوانست قهرمان شود. حتی 
در دوره اولی هم که با کی روش رفتیم، در دیدار با ازبکستان در 
تاشکند به لطف داوری بردیم. من هم ابتدا مخالف اسکوچیچ 

بودم زیرا کارنامه ای نداشت اما وقتی ویلموتس آن شرایط 
را رقم زد و نزدیک بود از مقدماتی جام جهانی حذف شویم، 
اسکوچیچ ما را به عنوان اولین تیم آسیایی راهی این مسابقات 
کرد. به طورکلی شانس ما در جام جهانی با هر مربی  کم است. در 
جام جهانی کار گروهی مهم است و ما در این زمینه ضعف داریم 
و یک مربی نمی تواند با چهار بازی دوستانه تیم را در جام جهانی 
موفق کند. مایلی کهن درباره شرایط فدراسیون فوتبال تصریح 
کرد: زمانی که عزیزی خادم می خواست رئیس فدراسیون 
شود، گفتم که او محلی از اعراب ندارد اما گروه عزیزی خادم 
موفق ترین دوره فدراسیون فوتبال بودند زیرا تیم ملی دو هفته 
زودتر به جام جهانی رفت و این از نظر فنی برای آنها موفقیت 

به حساب می آید. 

محمد مایلی کهن:

شانس ما در جام جهانی کم است

 شکست تیم ملی کشورمان مقابل الجزایر 
باعث واکنش اهالی فوتبال شد. مسعود 
اقبالی کارشناس فوتبال در این خصوص 

صحبت کرد. 
  دربـاره شکست تیم ملـی مقابل 

الجزایر چه نظری دارید؟
 من از قبل هم پیش بینی کرده بودم که 
تیم ملی در جام جهانی با سه باخت به ایران 
برمی گردد. در بازی دوستانه با الجزایر هم 
این اتفاق افتاد و تیم ملی شکست خورد 
اگرچه در بازی دوستانه برد و باخت اهمیتی 
ندارد اما وقتی شرایط تیم ملی به این صورت 
است که تنها یک بازی تدارکاتی آن هم با 
یک تیم درجه چندم برای تیم در نظر گرفته 
می شود و در مقابل یک رویداد بین المللی 
مهم هم پیش رو تیم است که باید با حریفان 
قدرتمندی همچون آمریکا، انگلیس و ولز 
روبه رو شود با این شرایط نمی توان شانسی 
برای تیم ملی قائل شد. به اعتقاد من بازیکنان 
تیم ملی قربانی سوء مدیریت فدراسیون 

فوتبال شدند. 
  اردو هم در هــوای گــرم قطــر

 برگزار شد!
 وضعیت تیم ملی برای هیچ کس مهم 
نیست وگرنه اردوی تیم ملی در دمای ۵۰ 
و رطوبت ۸۰ درجه قطر برگزار نمی شد. 
خود قطری ها برای برگزاری اردوهایشان به 
کشورهای دیگر رفته اند آن وقت برنامه ریزی 
در فدراسیون فوتبال ما به قدری خنده دار 
است که چنین شرایطی را برای اردوی 
ملی پوشان انتخاب می کنند. این اتفاقات مایه 
آبروریزی است و انعکاس آن برای ما شرم آور 
است. اعضای کمیته فنی نمی فهمیدند بازی 
در دمای ۵۰ درجه قطر آن هم بدون بازی 
تدارکاتی چه عواقبی برای بازیکنان دارد. در 
نهایت با زور و التماس یک بازی با تیم درجه 
چندم الجزایر برای تیم ملی درنظر گرفته  
شد که این تیم هم با ترکیب اصلی به میدان 
نیامد. در فوتبال ایران یا پول نیست یا به خاطر 
شرایط بازی های تدارکاتی نمی توانند داشته 
باشند. الان این فیفادی را از دست دادیم 
آیا فدراسیون فوتبال برای فیفادی بعدی 

برنامه ریزی کرده است؟!
 

گفـــتوگـــو

 استعفای »مهماندوست« از   
تکواندوی آذربایجان

فارس: رضا مهماندوست، سرمربی سابق 
تیم ملی تکواندوی آذربایجان که سال ها برای 
تکواندوی این کشور افتخارآفرینی کرده بود از 
مسئولیت خود استعفا کرد. رضا مهماندوست، 
در پاسخ به این سوال که دلیل استعفای شما 
از سرمربیگری تیم ملی تکواندو آذربایجان 
در  قهرمانی جهان  بعداز  چیست؟ گفت: 
سال 2۰17 تمام امکانات ما از لحاظ غذا، 
اعزام، خوابگاه قطع شد. بیش از 3۵ اعزام 
برون مرزی مان از سوی فدراسیون تکواندوی 
آذربایجان به دلیل مشکلات مالی لغو شد. با این 
شرایط من چطور می توانستم ادامه بدهم. دیگر 
نه جایی برای خواب، نه برای خوردن غذا و هیچ 
امکاناتی مثل سابق وجود نداشت. بچه های ما 
در سرما و گرما با تاکسی رفت وآمد می کردند. 
ما دقیقا تا المپیک توکیو سرگردان بودیم. بارها 
در مورد این موضوع با مسئولان فدراسیون 
تکواندوی آذربایجان صحبت کردم، اما این 
مشکل حل نشد. وی افزود: میلاد بیگی قهر کرد 
و به ایران برگشت، رادیک، از اردوها قهر کرد 
و به داغستان برگشت. من در طول این مدت 
آنها را                            به سختی راضی می کردم در اردو بمانند، 
اما تا یکجایی می توانستم از اعتبارم خرج کنم. 
هیچکدام از بچه ها دیگر در اردوها حضور پیدا 
نمی کنند و حق و حقوق شان را                            می خواهند، 
همه آنها مدعی اند که با این شرایط دیگر حاضر 
به همکاری نیستند. در نتیجه تصمیم گرفتم 
استعفا بدهم. به نظر من اگر برای ایران یک 
مدال برنز بگیرم، ارزش آن مدال برنز برای من 
هزار برابر طلای المپیکی است که برای یک 

کشور خارجی می گیرم. 

خارجازمستطیلسبز

مسعود اقبالی:  
 وضعیت تیم ملی
  برای هیچ  کس

 مهم نیست  

خــــبر
 برابری »گریزمان« 
با رکورد »زیدان« 

مهاجم تیم ملی فوتبال فرانسه با حضور 
در دیدار برابر کرواسی به رکورد تعداد بازی 
ملی زیدان رسید. تیم ملی فوتبال فرانسه در 
لیگ ملت های اروپا به مصاف کرواسی رفت 
و با یک گل شکست خورد. آنتوان.گریزمان 
در این به بازی به عنوان بازیکن تعویضی به 
میدان رفت. این بازیکن باتجربه با حضور در 
این بازی شمار بازی های ملی خود را به عدد 
1۰۸ رساند تا با رکورد زین الدین زیدان برابری 
کند. گریزمان و زیدان به صورت مشترک در 
رده ششم فهرست بازیکنانی قرار دارند که 
بیشترین بازی را برای تیم ملی فوتبال فرانسه 
انجام داده اند. البته گریزمان در حالی به رکورد 
زیدان رسید که فرانسه شب تلخی را تجربه کرد 
چرا که با شکست برابر کرواسی هیچ شانسی 
برای قهرمانی در لیگ ملت های اروپا نخواهد 

داشت و از دور رقابت ها حذف شد.

آبی ها همچنان به دنبال سرمربی 

»الکس« به نیمکت »استقلال« نزدیک شد؟

 فارس: مربی فصل گذشته تیم تراکتور برای حضور در 
پرسپولیس به یک بند قراردادش رجوع خواهد کرد. با جدایی 
داود فدایی از کادرفنی پرسپولیس، این باشگاه به دنبال جذب 
یک مربی دروازه بان رفت که در همان ابتدا عنوان شد که دینکا.

آلین مربی دروازه بانان تیم تراکتور مدنظر باشگاه پرسپولیس 
قرار دارد. نام دینکا.آلین در حالی مطرح شده که او با تراکتور 
قرارداد دارد و با استناد با همین قرارداد عنوان شد او قادر به 
حضور در پرسپولیس نیست اما به نظر می رسد که شرایط برای 
جدایی او از تراکتور مهیاست. »آلین« از باشگاه تراکتور طلبه کار 
است و با استناد به بندهایی که در قرارداد خود دارد قادر است 
این قرارداد را با تراکتوری ها فسخ کند. با استناد به همین بند 
فسخ، پرسپولیسی ها امیدوار هستند که بتوانند آلین را جذب 
کنند که به احتمال فراوان این اتفاق به زودی رخ خواهد داد تا 

مربی دروازه بانان سرخ پوشان معرفی شود. 

فوتبــــالداخلی

      پیشکسوتان 
ساختمان باشگاه پرسپولیس برخلاف روزهای 
گذشته میزبان بازیکنان و... به محل برگزاری نشست 
برخی از پیشکسوتان بدیل شد؛ جایی که به بهانه 
بازگشت اسماعیل حاج رحیمی پور از آمریکا، درویش از 

بازماندگان نسل 1350 پرسپولیس دعوت کرد.

  تمدید 
سجاد آشوری، هافبک ریز نقش تیم فوتبال ذوب آهن 
که در نیم فصل، به جمع گاندوها اضافه شده بود، دو فصل 
دیگر را در اصفهان سپری خواهد کرد. این بازیکن شمالی 
فوتبال ایران با نظر مهدی تارتار و توافق با باشگاه ذوب آهن 

سبزپوش باقی ماند.

                      فروش
روزنامه اوجوگو از تمایل سران پورتو برای فروش 
مهدی طارمی خبر داده است. مهدی طارمی فصل 
گذشته در 3٢ مسابقه موفق به زدن ٢0 گل و ارسال 13 
پاس گل شد و با عملکرد خیره کننده ای چشم بسیاری 
از باشگاه های بزرگ دنیا را به خود معطوف کرده است.

ت
شــ

سنو
عک

بیــنالمــلل

 * باشگاه بارسلونا قصد فروش مدافع 3۵ ساله و اسپانیایی 
خود را ندارد.  در روزهای اخیر اخباری منتشر شد مبنی بر 
اینکه جراردپیکه در لیست فروش بارسلونا قرار دارد و ژاوی 
هرناندس او را برای فصل آینده نمی خواهد، این در حالی 
است که او هنوز دو فصل دیگر با باشگاه بارسا قرارداد دارد. 
برخلاف گزارش های منتشرشده، ژاوی به پیکه نگفته که در 
برنامه های تاکتیکی اش برای فصل آینده حضور ندارد. پیکه 
قصد دارد فصل آینده هم در بارسلونا بماند اما این موضوع با 
کاهش دستمزد صورت خواهد گرفت. این مدافع اسپانیایی 
به ژاوی گفته که در طول تابستان با یک متخصص تغذیه و 
مربی تناسب اندام کار خواهد کرد تا برای فصل -23 2۰22 
به صد درصد تناسب اندام برسد. خوان.لاپورتا، رئیس باشگاه 
بارسلونا از پیکه 3۵ ساله خواسته تا دستمزد خود را کاهش 
دهد و همچنین بیشتر روی فوتبال تمرکز کند. این مدافع 
اسپانیایی که از همسرش )شکیرا( جدا شد نیز به رئیس باشگاه 
بارسا قول داده تا روی فوتبالش تمرکز بیشتری داشته باشد. 
بارسلونا از این هفته با مدیر برنامه های سه بازیکن باتجربه خود 
یعنی پیکه، جوردی آلبا و سرخیو بوسکتس درباره کاهش 
دستمزد صحبت خواهد کرد. جلسات به صورت جداگانه با 
مدیر برنامه های این بازیکنان خواهد بود و انتظار نمی رود 
مذاکرات آسانی باشد، چون بازیکنان پیش از این چندین بار با 

کاهش یا تعویق در پرداخت دستمزدشان موافقت کرده اند.

 آرمان ملی: بعداز جدایی »فرهاد مجیدی« از استقلال 
و عدم توافق این باشگاه با »نکونام« و »عنایتی« و پس از 
مطرح شدن نام های مختلف به نظر می رسد »الکساندر نوری« 
نزدیکترین گزینه برای نشستن روی نیمکت استقلال است!

 نکونام
بعداز قطعي شدن جدایي فرهاد مجیدي از استقلال، 
مسئولان این باشگاه با جواد نکونام وارد مذاکره شدند، ولي 
طرفین با یکدیگر به توافق نهایي دست پیدا نکردند. باشگاه 
استقلال پیشنهاد خود را به نکونام ارائه کرده و به این مربي 4۸ 
ساعت فرصت داده است تا پاسخ این پیشنهاد را بدهد. جواب 

نکونام اما منفی بود تا این مربی در فولاد بماند. 
  عنایتی

غلامرضا عنایتی که سابقه پوشیدن پیراهن تیم فوتبال 
استقلال را در کارنامه دارد با انتشار یک استوری در 
اینستاگرام، از احتمال حضورش در راس کادرفنی تیم 
استقلال تهران خبر داد. شائبه حضور وی روی نیمکت 
استقلال در حالی به یکی از سوژه های خبری تبدیل شده که 
پیش از این مصطفی آجورلو، مدیرعامل این باشگاه اعلام کرده 
بود که برای مربیان خارجی دلار هزینه نکرده و در تلاش است 
تا یک مربی جوان دیگر مانند فرهاد مجیدی به فوتبال ایران 
معرفی کند. همزمان با انتشار این استوری، برخی از رسانه ها 
از حضور غلامرضا عنایتی در دفتر آجورلو خبر داده اند. عنایتی 
فصل بیست ویکم هدایت تیم هوادارتهران را بر عهده داشت و 
با این تیم به مقام دهم لیگ برتر فوتبال ایران رسید. عنایتی 2 
دوره متفاوت در تیم استقلال حضور داشته و بیش از ۹۰ گل 

برای این تیم به ثمر رسانده است. 
  بیانیه ها 

باشگاه استقلال اما در این بین دو بیانیه صادر کرد:  بیانیه 
اول: »باشگاه استقلال فرآیند انتخاب سرمربی جدید را با 
جدیت و دقت دنبال می کند. مذاکره با گزینه های مدنظر در 

حال انجام است و اخبار مربوط بعداز حصول نتیجه در اختیار 
هواداران عزیز قرار می گیرد. همچنین هواداران عزیز مطمئن 
باشند فرآیند نقل و انتقالات از جانب باشگاه با تمام توان پیش 
می رود و تیم قهرمان ایران با قدرت در فصل جدید فوتبال 
حاضر خواهد شد.«  بیانیه دوم: »مذاکره با گزینه های مختلف 
جهت هدایت تیم استقلال با هدف ورود قدرتمند به فصل 
آینده با دقت فراوان در حال انجام است. این انتخاب حتما با 
لحاظ تمام جوانب و بر مبنای تداوم قهرمانی استقلال و حضور 
قدرتمندانه در فصل آینده صورت خواهد گرفت. لازم به ذکر 
است، اخبار دقیق و موثق درباره انتخاب سرمربی تیم استقلال 

از طریق رسانه رسمی باشگاه منتشر خواهد شد.«
  نظر هیات مدیره 

حجت کریمی، عضو هیات مدیره استقلال روز 2۰ خرداد، 
در خصوص برگزاری جلسه هیات مدیره باشگاه استقلال برای 
تعیین تکلیف سرمربیگری تیم که ظاهرا قرار بود همان روز 
برگزار شود، اظهارداشت: ان شاءا... به زودی جلسه ای برگزار 
می شود. باید ببینیم مدیرعامل باشگاه به چه جمع بندی 
رسیده که پیگیری شود. عضو هیات مدیره باشگاه استقلال 
در مورد مذاکره با چند گزینه ایرانی مانند رضا عنایتی 
عنوان کرد: هیات مدیره در جریان این مساله نیست. ما 
چیزی در مورد صحبت با رضا عنایتی چیزی نشنیده ایم و در 
جریان نیستیم. وی در خصوص اینکه گفته می شود یکی از 
پیشنهادات مطرح شده سرمربیگری گابریل.پین است، گفت: 
»پین« همراه تیم است اما نه به عنوان سرمربی، در جریان این 
قضیه نیستم. اگر قرار باشد چنین اتفاقی بیفتد باید این مساله 
در جلسه شنبه عنوان و تکلیف آن مشخص شود. هفته پیش 
چند گزینه شامل جواد نکونام مدنظر بود. به هرحال او نیامد. به 
همین خاطر باید جلسه ای برگزار شود و ببینیم سردار آجورلو 
به چه جمع بندی رسیده است. کریمی در مورد بررسی چند 
گزینه خارجی برای سرمربیگری تیم اظهارداشت: اگر گزینه 

ایرانی نداشته باشیم باید به دنبال گزینه خارجی برویم. تمام 
این مسائل را مدیرعامل باشگاه پیگیر است. هواداران نگران 
نباشند. مطمئن باشند و خیالشان راحت باشد که او بهترین 
گزینه را برای تیم انتخاب می کند. فکر می کنم تا زودتر 
به جمع بندی برسیم و ان شاءا... تکلیف سرمربی مشخص 

خواهد شد. 
  گزینه نهایی؟

در حالیکه طی روزهای اخیر شایعات زیادی در خصوص 
معرفی سرمربی استقلال از مذاکره با امیرقلعه نویی و حتی 
بازگشت به گزینه نکونام، مطرح شد اما چند گزینه ایتالیایی 
در کنار الکساندر.نوری مورد توجه مدیران باشگاه قرار داشتند 
که در نهایت مربی ایرانی- آلمانی شانس بیشتری برای هدایت 
تیم آبی پایتخت پیدا کرد. »فارس« در ادامه نوشت: در حال 
حاضر گفته می شود ماجرای استقلال و »نوری« به پله آخر 
رسیده و دو طرف در حال مذاکره بر سر مسائل مالی هستند. 
به این ترتیب در صورتیکه اتفاق خاصی نیفتد، سرمربی 
اسبق وردربرمن به زودی به عنوان سرمربی جدید معرفی 

خواهد شد. 
  کارنامه 

الکساندر نوری؛ بزرگ ترین نکته کارنامه حرفه ای این بازیکن 
ایرانی الاصل سابق وردربرمن و اولدن بورگ حضور ناگهانی 
روی نیمکت سبزها و موفقیت فوق العاده اش در فصل اول 
سرمربیگری بود. تا آنجا که وب سایت های آلمانی او را به عنوان 
یک پدیده تازه مربیگری در آلمان معرفی کردند. باشروع فصل 
بعد اما شرایط نوری به شدت تغییر کرد و او با تجربه ۵ شکست 
در 1۰ مسابقه ابتدایی فصل از روی نیمکت این تیم باسابقه 
آلمانی بلند شد. تیمی که البته درنهایت کارش به سقوط از 
بوندس لیگا کشیده شد. لیگی که هواداران دیرپای آن از رقابت 
»وردر« با »بایرن« و سایر غول های بوندس لیگا خاطرات 
زیادی دارند. نوری بعداز وردربرمن هدایت تیم بحران زده 
اینگول اشتات را برعهده گرفت اما در آنجا هم نتوانست به 
موفقیت خاصی برسد و بعد نوبت به هرتابرلین رسید. باشگاهی 
که بعداز ولخرجی در پنجره نقل وانتقالات زمستانی دو فصل 
پیش یورگن.کلینزمن را برای یک پروژه جاه طلبانه به خدمت 
گرفت اما نتیجه حضور این ستاره سابق فوتبال آلمان و سرمربی 
اسبق بایرن و تیم ملی فاجعه آمیز بود و نیمکت »هرتا« به سرعت 
دچار تغییر شد تا دستیار کلینزی، الکس نوری روی آن بنشیند.  
نوری در مقام مربی جایگزین هم موفقیتی در »هرتا« نداشت تا 
بوندس لیگا را ترک کرده و به لیگ 2 یونان برود و در آنجا نتایج 
نه چندان خوبی بگیرد. از نظر کارنامه الکس.نوری چندان مربی 
فوق العاده ای به شمار نمی آید، اما شاید حضور او در ایران و 
انرژی و علاقه ای که به صورت طبیعی از هواداران دریافت خواهد 
کرد، وی را تبدیل به یک مربی جدید در بالاترین سطح فوتبال 
ایران کند. نوری دوملیتی است و نمی شود گفت که کاملا آلمانی 
یا ایرانی است؛ اما سال هاست که توجه علاقه مندان به فوتبال در 
ایران را به خود جلب کرده و به هر حال روزی می رسید او روی 

نیمکت یکی از تیم های خوب ایرانی بنشیند. 

آوار بی برنامگی در فدراسیون فوتبال

علی پروین: 

بـازگشت »کی روش« هم اشتبـاه است
اسطوره فوتبال ایران بیان کرد: »اسکوچیچ« 14 مسابقه را 

برده اما نمی شود با یک بازی این همه به او انتقاد کرد.
  جلسه با درویش 

علی پروین در مورد جلسه  پیشکسوتان باشگاه پرسپولیس 
با رضا درویش اظهارداشت: رضا درویش ما را                            دعوت کرده 
بود به همراه طاووسی و تنخواه، مایلی کهن،                           اسماعیل حاج 
رحیمی پور به جلسه رفتیم. خیلی خوشحال شدیم که حاج 
رحیمی پور که از آمریکا آمده بود را                            دیدیم، امیدوارم این جمع 

بازهم دور هم جمع شود.
  نقل و انتقالات 

وی در مورد فعالیت نقل و انتقالاتی پرسپولیس توضیح داد: 
به نظرم من بازیکنانی که خریده اند بد نیستند، امیدوارم به لطف 
خدا الان که پول دارند بتوانند بازیکنان خوبی بگیرند، تا تیم 

خوب و قوی تشکیل دهند تا مردم راضی شوند.
  تیم ملی 

اسطوره فوتبال کشورمان در خصوص شرایط فعلی تیم ملی 

گفت: مردم خیلی انتقاد می کنند، اما با یک بازی نمی توان گفت 
مربی بد است و باید او را عوض کنید. تیم ملی در 1۵ دقیقه 
ابتدایی بازی با الجزایر و یک ربع آخر بد نبود، اسکوچیچ 14 بازی 
را برده اما با یک بازی نمی شود این همه به او انتقاد کرد. مدام از 
او انتقاد می کردند، چرا انتقاد می کنید؟ روزی که به جام جهانی 
رفتیم گفتم باید حداقل 1۰ بازی تدارکاتی برگزار کنیم، اما به 

قطر رفتیم و متاسفانه فقط یک تیم را گیر آوردیم.
  دیدار با الجزایر 

پروین اضافه کرد: الجزایر خیلی خوب بازی کرد. به نظر من 
آنها خوب بازی نکردند، بلکه بچه های ما بد بودند، حق هم دارند، 
زیرا دورهم نبوده و بازی نکرده اند. الان باید 6-۵ بازی دوستانه 
انجام بدهیم، حتی لیگ را تعطیل کنید تا تیم ملی 7 بازی 
دوستانه انجام بدهد. باید مثل همین الجزایر تیمی را بیاوریم که 
به دفاع ما فشار بیاورد. اسکوچیچ باید بداند چه کسی را در خط 
دفاعی بگذارد یا نگذارد. ان شاءا... تیم ملی ما هم بتواند نتیجه 
بگیرد. وی در مورد اینکه اسامی مختلفی برای جانشینی »اسکو« 

مطرح شده و حتی صحبت از بازگشت کارلوس کی روش به میان 
آمده است، عنوان کرد: به نظر من مربی ایرانی بیاورند، خیلی 
خوب است، ولی اگر بخواهند خارجی بیاورند بزرگترین اشتباه 
را می کنند، زیرا اگر بخواهند مربی خارجی بیاورند و تا زمانی که 
بچه ها را بشناسد، 6 ماه زمان می برد. کاپیتان اسبق تیم ملی 
کشورمان در خصوص اینکه بازگشت کی روش هم بزرگ ترین 

اشتباه است، گفت: به نظر من بزرگترین اشتباه است.
  فدراسیون فوتبال  

پروین در مورد عملکرد فدراسیون فوتبال در بحث برگزاری 
بازی های دوستانه و آماده سازی تیم ملی تصریح کرد: گفتم 
که فدراسیون کوتاهی می کند، باید هر جوری شده و به هر 
قیمتی بازی تدارکاتی بگذارند. اگر شده پول بدهند تا تیم ها 
را به اینجا بیاورند و با آنها بازی کنند. نظر من این است؛ لیگ 
را عقب بیندازند. این نظر شخصی است و ممکن است خیلی ها 
انتقاد کنند و نسبت به آن جبهه بگیرند، اما باید با تعطیلی لیگ 
1۰ بازی تدارکاتی برای تیم ملی بگذارند. در جام جهانی 1۹7۸ 
فقط 16 تیم به جام جهانی می رفتند که فقط یک تیم از آسیا 
صعود می کرد. در آن دوره چهارم شدیم و پس از آن هم هر دوره 
به جام جهانی رفتیم بازهم چهارم شدیم. کاری کنند که دل ما 

خوش باشد و نگوییم که فقط به جام جهانی رفتیم.  

در ابتدا باید گفت جای شکرش باقی است که تیم ملی موفق 
شد پس از صعود به جام جهانی حداقل یک بازی تدارکاتی 
برگزار کند. تیمی که سه هفته مانده به پایان مسابقات 
انتخابی صعودش را به جام جهانی 2۰22 قطر قطعی کرد در 
این مدت حتی یک بازی هم نداشت و خوشبختانه فرصت 
برگزاری اولین بازی فراهم شد. در مرحله بعدی باید کیفیت 
بازی را مورد بررسی قرار داد و در این زمینه می پذیریم تیم 
اسکوچیچ بازی خوبی را انجام نداد و الجزایر در دیداری که 
نزدیک به هشت بازیکن اصلی خود را به بازی نگرفته بود 
صاحب توپ و میدان شد و در نهایت توانست از اشتباهات 
فردی و تیمی ما در خط دفاعی استفاده کند تا در پایان به 
پیروزی دست یابد. تیم ملی ایران بازی خوبی مقابل الجزایر 
ارائه نکرد اما این موضوع نمی تواند دلیلی بر اخراج سرمربی 
باشد چون انگیزه لازم را از ملی پوشان گرفته بودند. آنهایی که 
مسئولیت داشتند تا پس از صعود تیم ملی به جام جهانی 
اردوهای مفیدی برگزار کنند و شرایط انجام مسابقات 
تدارکاتی را فراهم کنند بعداز مدت ها بالاخره توانستند یک 
بازی بچینند و ملی پوشان که از وضعیت مدیریتی ایجاد شده 
نارضایتی خود را از طریق رسانه ها اعلام کردند با روحیه 
همیشگی در زمین ظاهر نشدند. سرمربی تیم هم که فشار 
زیادی را تحمل می کند در زمانی که به گل تساوی رسیدیم 
با خوشحالی فراوانی که بروز داد از فشاری که بر تیمش 
وارد شده سخن گفت. بدون اردویی که همراه با دیدارهای 
تدارکاتی مفید باشد و در روز پایانی شاهد بازی دوستانه 
بودیم و طبیعتا بازیکنان هم از وضعیت رقم خورده ناراضی 
بودند. وقتی فضای لازم برای تیم ملی فراهم نشده نباید انتقاد 
بی مورد کرد و لازم است منصفانه صحبت کنیم. حوادث 
مترقبه ای پس از صعود به جام جهانی برای تیم ملی رخ داده 
که نشأت گرفته از فدراسیون فوتبال به عنوان حامی اصلی و 
مالک این تیم است. بدون تردید سرمربی ای بهتر از دراگان 
اسکوچیچ وجود دارد ولی باید در نظر بگیریم که اگر بهترین 
مربی جهان هم سکان هدایت یوزهای ایرانی را بر عهده 
بگیرد آیا می تواند با شرایطی که فوتبال ایران دارد برنامه های 
مدنظرش را اجرایی کند. پرافتخارترین سرمربی جهان هم 
نیاز به زمان دارد تا به شناخت کافی از موجودیت فوتبال 
ایران برسد و براساس آن برنامه های تیمش را پیش ببرد اما 
بدون قطع امکان چنین کاری وجود ندارد چون بازیکنان ما 
پراکنده هستند و از سویی دیگر فرصت دورهم جمع کردن 
ملی پوشان مهیا نیست. این مساله را هم در نظر بگیرید که 
سرمربی جدید بر مبنای چه شناختی نفرات مدنظرش را به 
اردو دعوت می کند تا آنها ارزیابی کند. به همین خاطر آوار 
بی برنامگی تیم ملی را بر سر اسکوچیچ نریزیم. ما در بهترین 
فیفادی که دو هفته بود تنها یک بازی تدارکاتی با تیم الجزایر 
که به جام جهانی صعود نکرده برگزار کردیم و فیفادی بعدی 
تنها 6 روز است. 11 روز هم قبل از سفر به قطر فرصت داده 

می شود تا اردوی دیگری داشته باشیم.  


